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Uppföljningen av stadens balanseringsprogram 2020-2022 kommer att ske i form
av fortlöpande rapportering under åren. Rapporteringen sker i fortsättningen i
samband med stadens övriga ekonomiska delårsrapporter, såsom
tertialrapporter, halvårsrapporter samt bokslut.

Uppföljningsrapport 1, juni - augusti 2020 avviker undantagsvis från ovannämnda
tidtabell. I framtiden kommer även uppföljningsrapporten innehålla en
ekonomisk uppföljning.

På stadsfullmäktiges möte 12.5.2020 inbegärde man en rapport över
balanseringsprogrammets verkställande före utgången av 22.9.2020. I
revisionsnämndens utvärderingsberättelse daterad 14.5.2020 efterlyser
revisionsnämnden en lägesrapport kring balanseringsprogrammet.

Bilaga 8 Balanseringsprogram 2020 - 2022, uppföljningsrapport juni - augusti 2020

Förslag Stadsstyrelsen godkänner uppföljningsrapporten juni - augusti 2020 och skickar
den till stadsfullmäktige till kännedom.

Beslut Under diskussionen föreslog Kurt Lundqvist att stadsstyrelsen föreslår att man
under tiden 2020 - 2022 då balanseringsprogrammet är i kraft, inte gör större
investeringar i belysningen längs de totalt 13,7 km långa vägavsnitt som nämns i
balanseringsprogrammet. Slocknade lampor byts en gång i året vid behov. För att
spara på el-kostnaderna så begränsas tiden lamporna lyser på dessa vägar till den
livligast trafikerade tiden då skolelev- och arbetsplatstrafiken är stor. I hela
staden går man igenom styrningen av gatubelysningen så att lamporna inte lyser i
onödan under ljusa tider. I övrigt hålls belysningen som tidigare.

 Inbesparingarna i balanseringsprogrammet blir aningen högre än de nuvarande,
eftersom arbetet för att ta bort belysningen faller bort och elkostnaden blir lite
lägre.

 Stadsstyrelsen godkände enhälligt Kurt Lundqvists förslag.
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